

## PGH Point System



### To gain PGH point:

Resident Students can gain the points by participate in UM or PGH activities, each activity will be assigned a specific point by SRS. Besides, students who make positive contribution to our UM or PGH community will be given PGH point(s) as a reward.

Students only need to register by using student cards during the activities then attendance will be recorded.



### Point Deduction:

Students will have points deducted if he/she break the resident rules or commit a disciplinary offence.

- **1 warning letter – Lose 30 points**

When students receive a warning letter, s/he will lose 30 PGH points at the same time.

[NOTE!] Warning letter will NOT be cancelled by gaining PGH points.

A resident who receives 3 warning letters within 2 consecutive semesters will be evicted immediately.



## PGH Point Reward Scheme

### 1) PGH Single room / Suite allocation process:

In every PGH Point lucky draw of the semester, we will pick up a specific number of the applicants according to the number of vacant single room / suite bed spaces. The applicants who are randomly selected will be given an extra point – 10 PGH points. **The higher PGH point the applicants gain in their category, the higher priority for single room / suite assignment will be given.**

- The single room will be allocated separately according to the ratio of master and PhD residents in PGH.
- PGH point cut-off date - The day before the starting day of Change of PGH Room Application / PGH Accommodation Application.

### 2) Allocation of bed spaces:

In case the number of applicants exceeds the number of available Share Room bed spaces of the semester, the PGH point will be considered as a reference standard.

### 3) Priority to participate in the activities held by SRS. (Student Resources Section). (The eligible students will receive advance notice.)

### 4) Priority to collect PGH/ UM souvenirs. (The eligible students will receive advance notice.)

#### Notes on PGH Point:

- 1) Each student will be granted a specific number of PGH Point (3 – 10 points) only after s/he attends on time and achieves the minimum required participation hours of the designated activities.
- 2) The number of PGH Point granted in each activity will be decided by Student Resources Section (SRS) according to the duration, nature and importance of the activities.

- 3) Students may start to check their PGH Point 15 working days after an activity at Student housing office (S3, G/F, Room G002).
- 4) PGH Point could not be interchanged/exchanged/transferred among students.
- 5) After the Application period of Accommodation Application for next semester, the PGH point of all PGH residents shall be reverted to zero. However, the PGH point may not be reverted if any student's final total is under zero.
- 6) The activities with PGH Point will be announced through PGH Weekly Updates.
- 7) SRS reserves the right to explain and revise the programme without prior notice.

## 研究生宿舍積分制度



### 研究生宿舍積分-加分：

住宿學生可透過參與大學或研究生宿舍活動獲得當次活動規定之分數，每次活動分數由學生資源處規定。對於在大學或研究生宿舍有積極貢獻之學生，本辦公室亦會給予一定的分數以作獎勵。

同學只須在參與每個活動時以學生證登記，學生資源處便會把資料記錄。



### 研究生宿舍積分-扣分：

住宿學生若違反任何宿舍規條、紀律將被扣減相應之宿舍積分，扣減方式如下：

- **1 封警告信 – 扣 30 分**

學生每獲一封警告信，將同時扣減研究生宿舍積分 30 分。連續兩個學期內收到三封警告信之住客將被勒令立即遷離宿舍



### 研究生宿舍積分獎勵方案

#### 1) 研究生宿舍單人房/套房分配：

在每學期宿舍積分抽籤活動中，我們將按當時空置單人房/套房數量，抽出同等數量的申請人，被抽中的申請人將獲加分，即研究生

宿舍積分 10 分。宿生在其類別中總分數在越高者將優先分配單人房床位/套房。

- 單人房將按照當學期的碩士、博士宿生人數比例，將相應的房間數量分配給上述兩個類別宿生。
- 研究生宿舍積分截算日期定於研究生宿舍轉房申請/住宿申請起始日前一天。

## **2) 研究生宿舍床位分配：**

假若當學期床位申請人數超出研究生宿舍床位可供應數，研究生宿舍積分亦作優先分配的參考指標。

## **3) 優先參與學生資源處舉辦的交流活動 (合資格者將另行通知)**

## **4) 優先領取研究生宿舍或大學紀念品 (合資格者將另行通知)**

注意事項：

- 1) 每位住宿學生可透過參加由學生資源處指定活動獲得指定的分數(3 – 10 分)，並須準時出席及完成規定的出席時數。
- 2) 學生資源處依據每項活動的目的、時數、性質及重要性來決定給予研究生宿舍積分的分數。
- 3) 學生可於活動結束後十五天起開始到研究生宿舍住宿辦公室查詢。
- 4) 不可作交換或轉讓。
- 5) 所有宿生的積分於下學期宿舍申請期結束後歸零。若宿生最終總分數低於 0 分，則不予歸零。
- 6) 可獲研究生宿舍積分的活動會以以下途徑公佈：研究生宿舍每週焦點放送
- 7) 學生資源處對本章程保留最終之解釋權及修改權。